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Vedr. Nordfyns Kommunes brug af midler, modtaget fra Den centrale Refusionsordning 
 
Jeg skal venligst forespørge Social- og Ældreudvalget, om det er indenfor skiven, når Nordfyns Kommune fra 
2019 til 2021 har opnået en besparelse på 4,5 mio kr. på området ”voksne med særlige behov” før indregning 
af tilskuddet fra Den centrale Refusionsordning, og at dette derudover er steget med 4,9 mio. kr.  
 
 

 
 
 
Tallene er taget fra Nordfyns kommunes udarbejdede opgørelse;  
 

 
 

Hvordan afspejler det økonomiaftalen om at styrke velfærden i kommunerne? 
 
Hvordan er det øget tilskud brugt, når der angiveligt ikke er kommet området til gavn? 
 
Jeg håber at udvalget vil bede om en ministerkommentar på denne henvendelse.  
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Lena Michelsen 
31. marts 2022 
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